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Sjunnens Samhällsförening 
0 

Protokoll Arsmöte 2023-10-08 
Antal närvarande: 14 medlemmar 

§1. Mötets öppnande 

Sittande ordförande Fredrik Essen öppnar möte 15:05. 

§2. Val av ordförande och sekreterare 

Mötet valde sittande Fredrik Essen som ordförande och Benny Svensson till sekreterare. 

§3. Val av justerare & rösträknare 
Mötet valde Erika Artmo och Mohammad Al-Hindi 

§4. Frågan om mötet har utlysts rätt enligt stadgarna 
Mötet godkände utlysningen som har skett genom kallelse i form av pappersavi i brevlåda 
samt via föreningens Facbooksida 3V innan årsmötet. 

§5. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§6_ Verksamhetsberättelse 
Benny läste upp verksamhetsberättelsen för mötet. 

§7. Förvaltningsberättelse 
Jan-Åke Johansson läser upp förvaltningsberättelsen. Resultatet blev 2460kr 

§8. Revisionsberättelse 
Rolf Melsås läser upp berättelsen och går igenom redovisningen i med medlemmarna. 

§9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Mötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2022. 

§10. Medlemsavgiften 
Mötet beslutar l00kr /Hushåll 

§11. Val av styrelse 2023 
Ordinarie ledamöter: 

Ordförande Fredrik Essen 

Sekreterare 

Kassör 

Ledamöter: 

Benny Svensson 

Jan-Åke Johansson 

Mohamad Al-Hindi 

Madeleine Silfverberg 

Omval 2 år 

Omval 2 år 

1 år kvar 

1 år kvar 

omval 2år 



Andreas Kvarnström 

Erika Artmo 

Valberedning: 

§12. Val av revisor 

Christina Svensson och Anne-Marie Ek 

Mötet valde sittande Rolf Melsås 

§13. Övrigt 

1 år kvar 

1 år kvar 

lår 

Nyval 2 år. 

Benny berättar om planerna i samband med övertagandet i skidbacken och vad som har skett 

redan nu i området Himlabacken såsom gallring och klippning. Även lite kort om hur det är 

tänkt att upprustningen ska verkställas. 

Fredrik berättar om övertagandet av elljusspåret som Holsby SK tidigare hållit i driften för. 

Lekplatsen. Det kommer en del frågor om områden som ser illa skött åt av kommunen. 

Lars upplyser om området mellan Bergtoppsvägen och Bergsvängen som också är illa skött 

och ingen åtgärd är skedd trotts påtryckningar till kommunen, styrelsen ska diskutera på 

kommande möte om hur vi kan påverka detta. 

Önskemål om att även se över det eftersatta området/lövskogen ovanför fotbollsplanen till 

cykelvägen. 

Nya skyltar för grannsamverkan behöver ordnas med. 

Hastighetsbegränsande åtgärder önskas lyftas med kommunen och Andreas tog på sig den 
uppgiften. 

Årets tomtesmyg beslutades att gå av stapeln 2023-12-10, 16:00. Även de två följande 

styrelsemötena spikades till 2023-10-23 & 2024-02-15. 

§14. Mötet avslutas 

Fredrik avslutar möte 16:05 

Sekreterare: 

~ -
Benny Svensson 

Justerare: 

~ .~V. .... 
Erika Artmo 



VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2022 

Styrelsemedlemmar 2021: 

Ordförande: Fredrik Essen 

Sekreterare: Theresia Bohman Käck 

Kassör: Ulrika Bernström 

Vice ordförande: Göran Nilsson 

Vice sekreterare: Sara Franzen 

Ledamot: Jan-Åke Johansson, Suzette Johansson, Johanna Granlöv, Benny Svensson 

Revisorer: Berit Oscarsson, Rolf Melsås 

Valberedning: Christina Svensson, Anne Marie Ek 

Evenemang: 

Under året som passerat har vi haft ett årsmöte med fotboll & grillning samt tre styrelsemöten. 
Styrelsen har under året Lagt fortsatt fokus på lekparkens vidare utveckling med möten där 
kommunens ansvariga (Björn Wiberg) även deltagit. Ritningar har utvärderats och överenskommelse 
om vad som skall ske. Föreningen har även fått frågan om att ta över förvaltningen av el-ljusspåret 
från Holsby SK vilket är accepterat. Detta innebär att föreningen erhåller ekonomiskt stöd för detta 
från kommunen men får stå för alla omkostnader. Diskussionerna om skidbacken börjar nå sitt slut, 
Sjunnen Alpina kommer att avvecklas och Sjunnens Samhällsförening kommer ta över ansvaret om att 
förvalta skidbacken under 2023. Samhällsföreningen får då även det kapitalet som ligger bundet i 
Sjunnen Alpina. 

Det årliga populära Tomtesmyget rullade av stapeln den 11 december 2022 med många glada små 
~ deltagare totalt ca. 120 deltagare . 
...... . 

2023 är det vår regions tur att få möjlighet att söka det glesbygdsstöd som kommunen erbjuder för 
lokala föreningsengagemang och det har beslutats att vi ska söka samt ta beslut om vid kommande 
styrelsemöten om vad vi ska rikta oss emot och hur. 

Sjunnen 2023-09-17 

···~ ················· 
Benny Svensson 



Revisionsberättelse 

Undertecknad av Sjunnens Samhällsförenlngs medlemmar utsedda revisor för granskning av 

föreningens räkenskaper och föMltnlng för Ar 2022 får hlrmed efter fullgjort uppdrag avge 

följande revisionsberättelse. 

e Räkenskaperna har av mig siffergranskats varvid konstaterats att bokföringen förts med 

noggrannhet och ordning och att Inkomster och utgifter är vederbörligen verifierade. 

Då från min sida anledning till anmärkning ej förelisser föreslår Jag att styrelsen beviljas 
ansvarsfrihet för år 2025.2... · 

Sjunnen 2022-12-31 

... ~ .. ~f J{f ~i~ ...... -.......... . 
Rolf Melsås 
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S)unnens Samhlllsf6renlng 

Redovisning per 2022-12-31 

Resultaträkning 2022-01-01- 2022-12-31 

lJtllfter Debet 

Bankavgifter 1600,00 

Fika årsmötet 599,10 

Tomtesmyg 1468,10 

Kontorsspecial 500,00 

Tomtesmyg 2 325110 

Utgifter 6492,30 

Balansräkning per 2022-12-31 

Kassa 

Konto 

1626,00 

59 450156 

61076,56 

61076,56 

Sjunnen 2022-12-31 

Inkomster kredit 

Medlemsavgifter 6550,00 

Tomtesmyg 460,00 

Uthyrning 450,00 

Vetl. Kommun julgran 1500100 

Inkomster 8 960,00 

Årets vinst: 24o7170 

Ingående balans 58 EiOS,86 

Årets vinst 2 4o7, 70 

61076,56 



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Form","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}


